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Pan Józef Blank 

Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego 

 

 

 

 

Na sesji Rady Powiatu w dniu 29 września 2022r. został złożony wniosek o możliwość 

budowy oświetlenia przy ul. Kopernika w Nowym Mieście Lubawskim w celu poprawy 

bezpieczeństwa użytkowników ruchu (kierowców, pieszych). Argumentując swój wniosek 

radny zwraca uwagę na fakt, że przy tej drodze zostały postawione parkomaty i pyta czy 

właściciel drogi mógłby zadbać o oświetlenie. Z uwagi na to, że ul. Kopernika w Nowym 

Mieście Lubawskim jest drogą gminną, której zarządcą jest Burmistrz Miasta Nowe Miasto 

Lubawskie przekazuję złożony wniosek według właściwości.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Do wiadomości:  

1. Radny Jacek Rydel  

 

Otrzymują:  

1. Adresat.  

2. A/a.  


